
 

 
 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



اسم . قم بتسجيل الدخول باستخدام https://qusis.qu.edu.qa/sisapx/f?p=216:101 يرجى زيارة نظام التقديم الإلكتروني على الرابط

 المستخدم وكلمة المرور الخاصة بك في جامعة قطر.

 

Please visit the online application system at https://qusis.qu.edu.qa/sisapx/f?p=216:101. Login using QU 

username and password. 

 

 

 

 

 

 

 

https://qusis.qu.edu.qa/sisapx/f?p=216:101
https://qusis.qu.edu.qa/sisapx/f?p=216:101


 أدناه. كما في الصورة  الصفحة الرئيسيةفي  معلوماتك الشخصية والأكاديميةبعد تسجيل الدخول إلى النظام، يمكنك الاطلاع على 

Once you logged in, you will view your personal and academic information on the main dashboard of the system. 

 

 

 ثم اختر الفصل المتاح التقديم فيه. " My Services" تحت تبويب" Apply for Scholarship، انقر فوق "طلب جديد لتقديم

To apply for new request, click on “Apply for Scholarship” under “My Services”, and then select the term. 

 

 

 .الكلية والتخصصو والجنسية بحسب المستوى الدراسي من القائمة اختر نوع المنحة/برنامج الرعاية

Select the Scholarship or sponsorship type that is available for you based on your level, nationality, college and 

major. 

 



 ناه. قم بتحميل المستندات المطلوبة في حال كانت هناك أي مستندات مطلوبة بحسب نوع المنحة أو برنامج الرعاية كما في هو موضح في الصورة أد

In case the type of Scholarship or Sponsorship requires documents, you will be requested to upload these required 

documents as shown below.  

 

 

 بعد تحميل المستندات المطلوبة، سوف يظهر لك زر الإرسال في اسفل الشاشة. 

If you have uploaded the mandatory documents, then submit button will show for you. 

 

 



 

 تقدم الطلب، سوف تستلم رسالة تأكيد التقديم على بريدك الإلكتروني كما هو موضح في الصورة أدناه. بعد 

Once you submit the request, you will receive the confirmation message on your QU email as shown below.  

 

 .”My Services“ تبويب " من خلال لوحة معلومات النظام تحتView your Requests"يمكنك الضغط على لمتابعة طلبك بعد التقديم، 

To follow up on your request after submission, go to "View your Requests" on the system dashboard under "My 

Services" tab.  

 

 



 ( بجانب الطلب للاطلاع على تفاصيل حالة الطلب.اضغط على الرمز )

Then click on the icon ( ) next to the application type to view the status of your application.  

 

 

" من Apply for Commitment "قم بالضغط على لتقديم على التعهد، في حالة الموافقة على طلب المنحة أو برنامج الرعاية، سوف يطُلب منك ا

 ”My Services“ تبويب خلال لوحة معلومات النظام تحت

If you have got accepted in the scholarship or sponsorship application, you will be required to apply for 

commitment, go to "Apply for Commitment" on the system dashboard under "My Services" tab.  

 

 الخاصة بطلب المنحة او برنامج الرعاية والموافقة عليها كما في الصورة أدناه.  الشروط والأحكامثم سيطُلب منك قراءة 

Then you will be required to read and accept the Scholarship or Sponsorship application Terms and Conditions as 

shown below.  

 



 

 

 

 

 

 


